



## 2019 China GT 上海站 (R5&R6)

### 车队用油公告

致各车队：

2019年6月CHINA GT上海站，接到上汽国际赛车场最新通知：处于安全考虑，要求Pit room禁止存油过夜，赛油（汽油）必须由赛事组委会或赛车场加油场进行供应和管理。（车队已把赛油/汽油带入赛车场的，需按照组委会统一要求监督管理）。

特制定此方案：

1、赛事所用赛油由我司专人负责协调管理（陈立辉 18611510988），车队统一领取和归存至上赛临时油品库（2号隧道口旁边、加油站对面），领取赛油的车队须派专人并提供身份证件领取；

#### 2、油品领取归还时间：

- 取油时间：2019年6月26号上午10:30-11:30，6月27号至30号上午8:30-9:30；
- 归存时间：2019年6月26至30号19:00-20:00；

**油品领取及归存地点：上赛临时存油点“2号隧道口旁边，加油站对面”。**

- 3、油桶外观良好，无影响强度的损伤，变形，渗漏；
- 4、使用客货分离式车辆运输并配备干粉灭火器统一运输油品；
- 5、遇有雷鸣电闪，发生火警等异常情况，立即停止作业；



- 6、装卸油操作时须发动机熄火；
- 7、当天练习或比赛结束后油品将统一存放油品库,严禁私自储存油品在 Pit room。  
存取数量要等当日练习或比赛结束后具体数量为准；
- 8、领取油品专人专车方案，需车队专人负责运输油品，自带油车队需要自备客货分离式车辆运输并配备干粉灭火器进行运输；
- 9、确保油品只用于 6 月 China GT 赛事，不与外用；

China GT 组委会

2019/6/20



## 2019 China GT Championship in Shanghai (R5&R6)

### Fuel Announcement

To all teams:

In June 2019, race 5&6 of the 2019 CHINA GT Championship will be staged at SAIC International Circuit. Please carefully read the below notice issued by the circuit: In light of safety reasons, pit garages are prohibited from storing fuel overnight. Fuel must be supplied and managed by the event organizing committee or the SAIC International Circuit. (If the team has brought the fuel/gasoline into the racetrack, it must be supervised and managed according to the unified requirements of the organizing committee).

1. Race fuel to be used during competition is coordinated and managed by China GT (Chen Lihui ;18611510988). Teams will receive and return fuel to the temporary fuel depot in the SAIC International Circuit (next to the tunnel entrance No. 2, opposite the gas station). Teams receiving the fuel must appoint a person responsible for this matter. Identification documents must be presented upon request in order to pick-up fuel;

#### **2. Fuel return time:**

- Fuel collection time: June 26, 2019, 10:30-11:30 am, June 27-30, 8:30-9:30 am;
- Time of deposit: June 26-30, 2019, 19:00-20:00;

**fuel collection and storage location: next to the tunnel entrance No. 2, opposite the gas station" ( temporary location).**

3. The appearance of the fuel drum must be in good condition and not damaged, and must not have any visible signs of deformation or leakage that affects its strength;

4, The use of cargo carriers and freight vehicles transport must be equipped with dry powder fire extinguishers at the time of transporting fuel;



- 
- 5, in the instance of thunder and lightning, or in an abnormal situation such as a fire, immediately stop the operation;
  6. Vehicles engines must be shut off during fuel loading and unloading operation;
  7. After practice or at the end of each day, fuel will be stored in the fuel storage. It is strictly forbidden to store fuel in the pit garages without permission. Teams may only withdrawal the quantity of fuel deposited in the fuel depot based on the quantity deposited.
  8. A specially-assigned person and vehicle must be by each team and this person must be in charge of transporting fuel. Teams that bring fuel into the venue must arrange their own goods van and freight vehicle equipped with a dry powder fire extinguisher.
  9. Ensure that the fuel is only used for China GT championship in June, not for external use;

China GT Organizing Committee  
2019/6/20